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Geachte heer Van de Crommert, 

 

Naar aanleiding van uw vragen van 28 maart 2017 antwoorden wij u als volgt. 

 

Vraag 

Aanleg van Glasvezel in de witte gebieden / buitengebied van Meierijstad. 
1. Wat is de stand van zake t.a.v. het aan gaan leggen van glasvezel in het buitengebied 

van Meierijstad? 

In de huidige situatie bevinden zich niet alleen in het buitengebied maar ook in enkele kleine 

kernen van onze gemeente adressen zonder een glasvezelaansluiting. 

Recent heeft E-Fiber een aantal bewoners van een noordelijk gelegen deel van Veghel, aan 

de zijde van Vorstenbosch, benaderd met een aanbod om hen aan te sluiten op glasvezel. 

Dat is gebeurd tijdens een bijeenkomst op 23 maart 2017. Uit de reacties van de aanwezigen 

hebben wij opgemaakt dat een meerderheid van hen ingaat op het aanbod. 

Het aanbod van E-Fiber is vooralsnog het enige concrete aanbod dat er ligt voor het 

‘verglazen’ van de rest van Meierijstad. Wij verkennen echter een alternatief initiatief wat 

wellicht alsnog kan leiden tot het realiseren van glasvezel in de rest van Meierijstad. Meer 

informatie hierover vindt u als antwoord op vraag 5. 

2. Welke rol gaat de gemeente op zich nemen om de aanleg van glasvezel in het 

buitengebied gerealiseerd te krijgen. 

Wij zijn actief bezig om  aanleg van glasvezel in het buitengebied gerealiseerd te krijgen. 

3. Is de gemeente op de hoogte dat 82 adressen van het buitengebied in Veghel -noord  

door E-fiber  zijn benaderd om aan te sluiten bij de aanleg door de gemeente Bernheze? 

Ja, wij waren hiervan op de hoogte. 
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4. Is de gemeente ervan op de hoogte dat e- fiber op 23 maart in Mariaheide een informatie 

avond heeft georganiseerd voor belangstellenden in het Veghels buitengebied ?(Veghel-

Noord ). 

Ja, tijdens deze bijeenkomst was een ambtelijke vertegenwoordiging van Meierijstad 

aanwezig. Zij heeft gesproken met E-Fiber en geïnformeerd naar de mogelijkheden om ook 

de rest van Meierijstad te ‘verglazen’. Helaas bleek uit een gesprek met de vertegenwoordiger 

van E-Fiber, de heer Vos, dat het aanbod aan de aanwezigen niet zou worden uitgebreid naar 

de overige bewoners van Meierijstad. De reden die hiervoor werd opgegeven waren de hoge 

kosten van € 2.000 á € 3.000 per aansluiting.  

5. Hoe staan we als gemeente hier tegenover en is het niet een taak voor de gemeente 

Meierijstad zelf om voor de eigen inwoners deze voorziening aangelegd te krijgen!! 

Wij vinden het jammer dat E-Fiber het aanbod niet uitbreidde naar de rest van Meierijstad 

maar, staan positief tegenover de kans die het een deel van onze bewoners biedt. Daarmee 

eindigen onze inspanningen richting E-Fiber echter nog niet. In de regio heeft een aantal 

gemeenten, inclusief Meierijstad, het plan opgevat om het aantal aansluitingen in hun 

buitengebied te bundelen en in één portfolio aan te bieden bij E-Fiber. Wellicht dat deze actie 

leidt tot een reductie van de kosten per aansluiting waardoor het voor E-Fiber aantrekkelijk 

wordt om het buitengebied van aansluitingen te voorzien.  

Dit gesteld hebbende moeten wij u erop wijzen dat, hoewel glasvezel steeds belangrijker 

wordt, de wetgever heeft bepaald dat het geen ‘nutsvoorziening’ is. Voor ons betekent dit dat, 

ook al hechten wij een grote waarde aan de aanwezigheid van glasvezel, wij deze niet zelf 

mogen aanleggen zolang de kans bestaat dat een aanbieder zich meldt. 

En hoewel er nog geen concreet aanbod ligt, kunnen wij u al wel melden dat wij ook in 

gesprek zijn met een potentiële aanbieder naast E-Fiber. De firma Mabib heeft ons 

geïnformeerd dat zij bereid is om de rest van Meierijstad van glasvezel te voorzien. Om de 

kosten voor een aansluiting echter beneden de € 2.000 te houden, vraagt zij ons af te zien 

van een aantal voorwaarden die wij hebben vastgelegd in onze verordening. Op dit moment 

zijn wij bezig met een onderzoek naar de wenselijkheid van het afwijken van deze 

voorwaarden. Daarvoor doen wij onder meer onderzoek bij gemeenten waar Mabib eerder 

glasvezel heeft gelegd. Vooralsnog kunnen wij u hierover niet verder informeren. 

6. Wanneer en hoe worden stakeholders bij dit proces betrokken.  

Wij zijn ons bewust van het grote belang van het betrekken van stakeholders bij het 

aanleggen van glasvezel. Het betrekken van de stakeholders gebeurt echter pas als duidelijk 

is waar aanleg gaat gebeuren. 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

    

Drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   M.A. Fränzel MSc 
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